
     3 月 19、20 日粵語彌撒中 

請宣讀員宣讀 

堂區本週有以下事項報告  
  
彌撒前： 

1.   本堂將於 3 月 23 日晚上 8 時以 Zoom 應用程式舉行網上粵語四旬期

避靜；3 月 30 日晚上 8 時同樣以 Zoom 舉行國語四旬期避靜，神師均

為張少麟神父，主題是「 成為希望的見證人」。詳情及如何連線視頻

請參閱大堂海報或瀏覽堂區網頁。 

 

2.  成人補領堅振班將於 5 月13日開課。尚未領堅振的成年教友，請到 

堂區辦事處報名參加。 

 

3.  本堂清明節追思彌撒將於 4 月 5 日 (星期二) 晚上 7 時正舉行，當晚 

彌撒意向特別為本堂教友之已亡親友祈禱。教友若想奉獻彌撒，請先 

填妥親友名字於祈禱冊上並填妥特別奉獻信封後，連同獻儀一起投入 

特設之奉獻箱內。 

 

4.  堂區將於 3 月 26 及 27 日於各台彌撒中為 ShareLife 收取奉獻，教 

友可把獻儀放在特備的信封內。請大家踴躍捐助。多謝！ 

 

5. 雖然政府即將取消口罩令，但為了保障大家的安全，堂區仍然希望 

教友於聖堂內繼續戴口罩。多謝合作！ 
   
  

 

其他有關活動及消息，請瀏覽堂區網頁。 
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 Announcements for Mar.20, 2022 
2:00 pm English Mass 

Before Mass: 
 
1.  Parish online Lent Retreat conducted in Cantonese & Mandarin by 
Fr. Francis Chong will be held at 8:00pm on March 23 & 30 
respectively.  Additional information can be found in the Parish 
website and posters in the church foyer. 
 
2.  Adult Confirmation Class will begin on May 13.  Please visit the 
Parish office for more information and registration.   
 
3.  The Ching Ming Memorial Mass will be celebrated at 7:00pm on 
April 5.  The mass is intended for deceased family members and friends 
of our parishioners.  Parishioners who wish to offer mass are requested 
to put down the names of the departed on the Memorial Register.  
Please drop the special envelope, duly filled out, together with the 
offering into the offering box. 
 
4.  Our Parish will be collecting donations for ShareLife on March 26 
& 27.  Kindly use the special envelopes for your offerings and thank 
you for your continued support!  
   
5.  Despite the Ontario mask mandate will be lifted on Monday, you are 
strongly encouraged to wear a mask while inside the Church.  Thank 
you for your co-operation! 
  
 
 
  

For more news & information,  
please visit the Parish website. 
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